
 
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie MsZ pre výstavbu, územný plán, životné prostredie  

a ochranu prírody, konaného dňa 20.02. 2017 

 

Prítomní:  Stanislav Barbuš, podpredseda komisie, poslanec MsZ 

Bc. Eva Bovová, členka komisie 

Ing. Anna Mnichová, členka komisie 

   Ing. Vladimír Lizák, člen komisie 

Ospravedlnení:   MUDr. Marián Hojstrič, predseda komisie, poslanec MsZ 

   František Kuraj, člen komisie 

 

Program: 

1.     Otvorenie 

2.     Prejednanie žiadosti Miroslava Jendrucha o odkúpenie pozemku  

C KN č. 819 v k. ú. Krompachy, na ul. Zemanskej 

3.     Prejednanie žiadosti Evy Chovanovej o odkúpenie pozemku  

C KN č. 2379/1 v k. ú. Krompachy, na ul. SNP 

4.     Prejednanie žiadosti občanov mesta o výrub stromov na ul. Maurerovej 

v Krompachoch 

5.     Rôzne 

6.     Záver 

 

K bodu č. 1.  Otvorenie 

Zasadnutie komisie MsZ pre výstavbu, územný plán, životné prostredie a ochranu prírody otvoril 

podpredseda komisie Stanislav Barbuš, privítal prítomných a pristúpil k prerokovaniu bodov 

programu zasadnutia komisie. 

 

K bodu č. 2. Prejednanie  žiadosti Miroslava Jendrucha o odkúpenie pozemku 

C KN č. 819 v k. ú. Krompachy, na ul. Zemanskej 
Komisia prejednala žiadosť Miroslava Jendrucha o odkúpenie pozemku  parc. C KN č. 819 v k. ú. 

Krompachy, na ul. Zemanskej. 

Stanovisko komisie: komisia neodporúča predaj pozemku parc. C KN č. 819 v k. ú. Krompachy, na ul. 

Zemanskej z dôvodu nesúladu s ÚP mesta Krompachy a tiež preto, lebo na predmetnom pozemku sa 

nachádza zdroj úžitkovej vody. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3. Prejednanie žiadosti Evy Chovanovej o odkúpenie pozemku C KN č. 2379/1 

v k. ú. Krompachy, na ul. SNP 
Komisia prejednala žiadosť Evy Chovanovej o odkúpenie pozemku parc. C KN č. 2379/1 

v k. ú. Krompachy, na ul. SNP. 

Stanovisko komisie: komisia odporúča predaj pozemku parc. C KN č. 2379/1 

v k. ú. Krompachy, na ul. SNP za podmienky, že je to v súlade s ÚP mesta Krompachy. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4. Prejednanie žiadosti občanov mesta o výrub stromov na ul. Maurerovej 

v Krompachoch 
4.1. Komisia prejednala žiadosť Dušana Cholvada o výrub 2 ks briez na pozemku parc. C KN č. 2974 v 

k. ú. Krompachy. 

Stanovisko komisie: komisia odporúča povoliť výrub predmetných 2 ks briez na pozemku parc. C KN 

č. 2974 v k. ú. Krompachy. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 



4.2.  Komisia prejednala žiadosť Nemocnice Krompachy o povolenie výrubu 6 ks briez na pozemku 

parc. C KN č. 497 v k. ú. Krompachy, v areáli nemocnice. 

Stanovisko komisie: komisia odporúča povoliť výrub predmetných 6 ks briez na pozemku parc. C KN 

č. 497 v k. ú. Krompachy, v areáli nemocnice. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 5. Rôzne 

5.1. Ing. Štefan Ondáš, vedúci Oddelenie výstavby, ŽP a TS MsÚ Krompachy, oboznámil členov komisie 

s navrhovanou Ročnou zmluvou o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho odpadu 

a výkonu iných činností č. 19/2017. 

Stanovisko komisie: komisia odporúča MsZ Krompachy  schváliť Ročnú zmluvu o zbere, odvoze, 

zneškodňovaní komunálneho odpadua výkonu iných činností č. 19/2017. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

5.2.  Komisia stanovila vykonanie obhliadky prístupovej cesty k rodinnému domu Jána Petruša na 

Kúpeľnej ulici na najbližšom zasadnutí komisie v mesiaci marec 2017. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

5.3.  Ivo Hinďoš, zamestnanec OVŽPaTS, MsÚ Krompachy, oboznámil členov komisie o upozornení 

Okresného úradu Košice, odboru starostlivosti o životné prostredie, ako vecne a miestne 

príslušného orgánu štátnej správy o opakovaných zvýšených koncentráciách častíc PM10  

–  prachových častíc v ovzduší v meste Krompachy. 
Stanovisko komisie: komisia berie na vedomie  upozornenie na opakované zvýšení koncentráciách 

častíc PM10 v ovzduší v meste Krompachy. 

Hlasovanie: Prítomní: 4 Za: 4 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

5.4. Ing. Vladimír Lizák opätovne požiadal Mesto Krompachy o zdôvodnenie prehradenia pozemnej 

komunikácie na Robotníckej ul. pri MŠ oceľovými stĺpikmi. 

 

5.5.  Ing. Vladimír Lizák  požiadal Mesto Krompachy o zdôvodnenie, prečo neboli predložené komisii 

na posúdenie ÚP Richnava a ÚP Žakarovce a taktiež navrhovaný cyklistický chodník. 

 

K bodu č. 6. 

Podpredseda komisie Stanislav Barbuš poďakoval  prítomným za účasť. 

 

 

 

 

Zapísal: Ivo Hinďoš    

V Krompachoch, dňa 20.02.2017 

 

 

 

         Stanislav Barbuš, v. r. 

        podpredseda komisie 


